



FOR IMMEDIATE RELEASE

INTERNMENT CEMETERY PROJECT FUNDING

KAPUSKASING, ONTARIO: The Town of Kapuskasing and the Ron Morel Memorial Museum are pleased to announce that each of the graves of deceased internees in the Internment Cemetery will receive a new granite headstone.

“The Municipality is pleased with the funding received for this project by the Endowment Council of The Canadian First World War Internment Recognition Fund”, said Mayor Spacek. “Last year the Municipality was able to replace the monument and this year we are now able to improve upon temporary measures taken by installing new granite headstones at each grave. The work undertaken will preserve and restore the Internment cemetery.”

Timmins Northland was awarded the contract to replace the 28 Kapuskasing Cemetery headstones, with four tenders being received. The project will be completed this summer.

-30-

For information contact

Curator Julie Latimer

705-337-4474



POUR PUBLICATION IMMÉDIATE

FINANCEMENT POUR LE PROJET DU CIMETIÈRE DES PRISONNIERS DE GUERRE

KAPUSKASING, ONTARIO: La ville de Kapuskasing ainsi que le musée commémoratif Ron Morel sont heureux de vous informer part que les tombes des défunts dans le cimetière des prisonniers de guerre recevront tous une nouvelle pierre tombale.

« La municipalité est fière d'avoir l'appui financier du Conseil de fonds de dotation pour le Fonds canadien de reconnaissance d'internement de première guerre mondiale », affirme le Maire Spacek.

« L'an dernier, la municipalité a remplacé le monument et cette année nous pouvons profiter de l'occasion pour installer de nouvelles pierres tombales sur chacune des tombes. Ces travaux vont contribuer à la préservation et la restauration du cimetière des prisonniers de guerre ».

Le contrat pour remplacer les pierres tombales a été accordé à la compagnie Timmins Northland.

Quatre soumissions ont été soumises pour ce projet. Le projet sera complété cet été.

-30-

Pour plus de renseignements :

Julie Latimer, conservatrice

Musée commémoratif Ron Morel

705-337-4474